
 

Technische vragen fractie AB  

 

Technische vragen Begroting 

P6 “Nieuw beschut werk” / P39 “Beschutwerk” Hoeveel beschutte werkplekken zijn er op dit moment 
binnen de gemeente Valkenburg beschikbaar? En hoeveel plekken zijn er binnen het regionale 
samenwerkingsverband beschikbaar? Hoeveel mensen maken er op dit moment gebruik van een 
beschutte werkplek? 

P12 Veiligheid 

Hoe verhouden zich de veiligheidsthema’s van onze gemeente ten opzichte van de overige 
Heuvellandgemeenten> Is er een expliciet verschil en zo ja, is dit verklaarbaar? 

P13 “afhandelen vergunningsaanvragen” Kan er een % worden gegeven hoeveel aanvragen er binnen 
de gestelde wettelijke termijn worden afgehandeld?  

P16 

In hoeverre vindt er overleg plaats of is er contact met de agrarische sector binnen onze gemeente? Op 
welke wijze denkt het college verder inzicht te krijgen in de lokale problematiek? 

P17 “Visie VTE ZL” Er wordt gesproken over de term vitalisering. Wat verstaan we hier concreet 
onder? 

P17 Citymarketing & Evenementen 

· In hoeverre worden de belangen van de andere kernen van onze gemeente meegenomen in het 
opstellen van randvoorwaarden voor de organisatie van grootschalige evenementen, en in deze dus 
zeker bij de Amstel Gold Race? In de kernen is er sprake van een ‘uitstervend’ beeld aangaande 
evenementen. Is dit volledig afhankelijk van de in de kernen gevestigde verenigingen/stichtingen die 
als organisatoren optreden of kan de gemeente hierin een ‘kartrekkersrol’ vervullen om ook in de 
kernen de leefbaarheid op het gebied van het plaatsvinden van evenementen te vergroten? 

P18 Ondernemerscontact 

Eind 2023 volgt een voorstel met betrekking tot de structurele inrichting van het ondernemerscontact. 
Kan het college alvast haar bevindingen met ons delen over de pilot “Ondernemersdesk’? 

P24 Visie arbeidsmigranten. 

Op welke termijn kunnen we hier een voorstel van verwachten. 

 

P25 Huisvesting statushouders in het bijzonder AMV 

Gaarne indicatie aangeven. (aantallen) 

 



P28 Thema sport 

In hoeverre is bekend of er binnen de Valkenburgse verenigingen sprake is (geweest) van ongewenst, 
grensoverschrijdend gedrag? Wordt dit gemeld bij de gemeente en wat zijn daarvan de eventuele 
consequenties als verenigingen laakbaar gedrag/beleid valt te verwijten? Is er zicht op het aantal 
kinderen met een achterstand in de motorische ontwikkeling en waar en door wie worden de extra 
beweeglessen aangeboden waarover gesproken wordt? 

 

P30 “Beleidsindicatoren” Hier wordt als Indicator van Niet-sporters een cijfer uit 2020 gegeven. Dit 
was midden in de corona periode, zijn er ook recentere cijfers beschikbaar?  

P32 Nieuwbouw Samenwerkend Kindcentrum Berg 

Is hier inmiddels een tijdschema van bekend. 

P36 “Meer betrekken jeugdigen en jongeren bij lokaal jeugdbeleid”. Wordt hier ook de samenwerking 
met de scholen gezocht of zoeken wij buiten scholen om de rechtstreekse lijn? Via welke sociale 
media is getracht de jeugd en de jongeren te bereiken? Welke boodschap is aan hen gericht?  

P41 Beleidsindicatoren 

Gaarne enige toelichting op de volgende nummers: 

5.1 banen 

5.11 WMO-cliënten met een maatwerk-arrangement 

 

P44 “Afval en circulaire economie” Er wordt gesproken over het teweegbrengen van een 
gedragsverandering bij mensen. Er wordt voornamelijk ingezet op communicatie. Dat alleen leidt in 
de meeste gevallen niet tot een gedragsverandering. Hoe effectief wordt de inzet hiervan gezien?  

P76 Er vinden ontwikkelgespreken plaats, maar wordt er ook afgetrapt met een plangesprek waarin je 
gezamenlijk de doelstelling vaststelt of wordt dit meegenomen in het eindejaar gesprek waarin ook al 
naar komend jaar wordt gekeken? 

 

P101 Baten en Lasten 2024 

Baten onvoorzien -49 ? zijn het dan geen lasten. 

 

P102 Overhead begroting 2023 10.565 wijkt behoorlijk af gaarne toelichting. 

 

P105 Overige mutaties, per saldo -147 specificatie s.v.p. 

P 105 Waaruit bestaan de kosten € 136.000 beveiliging Kerststad en in hoeverre worden deze 
afgewenteld op degenen die verdienen aan Kerststad 

P 105 Het gevraagde budget voor het opstellen van het evenementenbeleid bedraagt € 50.000 in 
hoeverre is dit een dubbel op met de kosten de worden gemaakt rondom de visie VTE en waar is de € 
50.000 op gebaseerd? 



P 29 en 105 Wegenlegger, waar is de gevraagde € 120.000 voor bedoeld. Er staat nergens een 
toelichting of een onderbouwing van het bedrag 

P 105 De geraamde kosten ad € 120.000 voor het Natuurpark/Kuurpark staan enkel in de tabel 
genoemd. Wat is hiervan de onderbouwing en waar zijn deze middelen voor bedoeld. 

P 105 Vanaf 2024 wordt er € 100.000 gereserveerd voor Erfgoedsubsidies, op basis van welke 
beleidskaders of uitvoeringsregels zal dit worden uitgegeven 

P 105 Kan er een specificatie worden gegeven voor de € 147.000 overige mutaties 

P 6 en 105 Hoe verhoudt zich de gevraagde € 104.000 gevraagde formatie-uitbreiding tot het onlangs 
verschenen en bijgepluste formatie VTH? Komt dit hier nog bovenop? Waar is dit voor bedoeld 

P 105 en 112 Waarom zijn de Bestuurskosten enorm gestegen (€ 65.000!) Gaarne een specificatie van 
alle uitgaven groter dan € 1.000 (uiteraard vertrouwelijk ter inzage) 

 


